
1 team voor alle 30.000 
inwoners!
N-VA Ham en Tessenderlo werkten in het verleden al occasioneel samen. 
Dit voorjaar formaliseerden beide afdelingen die samenwerking door de 
samenstelling van een overkoepelend bestuur. 

“Ik ben dankbaar dat ik het vertrouwen gekregen heb om deze vernieuwde 
ploeg te leiden. De komende periode zullen we gebruiken om intern de ploeg te 
versterken en om volop ons oor te luister te leggen bij u, inwoner van onze nieuwe 
fusiegemeente. Wij zijn blij dat verbinden, organiseren en samenkomen weer kan 
zonder beperkingen”, zegt een gemotiveerde voorzitter Ronny Carmans.

“Met deze nieuwe ploeg gaan we enthousiast aan de slag om voor onze nieuwe 
fusiegemeente een mooi toekomstproject voor te stellen. Uiteraard kan dat project alleen 
maar sterker worden met de input van alle Looienaars en Hammenaars. Aarzel niet om ons te 
contacteren bij vragen of suggesties!”

Benieuwd naar de samenstelling van de volledige ploeg? 
Neem een kijkje op onze website!

Surf naar 

www.n-va.be/tessenderlo 

of www.n-va.be/ham

Voorzitter
N-VA Ham-Tessenderlo:

Ronny Carmans

Ronald.carmans@n-va.be

0472 58 21 29

BBQ
Na een geslaagde eerste editie vorig jaar slaan 
N-VA Tessenderlo en Ham ook dit jaar de 
handen in elkaar: wij organiseren een eetdag! 
Bent u er graag bij? Noteer dan alvast zondag 
1 oktober 2023 in uw agenda voor onze 
overheerlijke BBQ! Waarop wacht u nog?
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Kristoffelheem en 
Zevensprong worden 
op termijn een geheel
Basisschool de Zevensprong in Oostham zit al vijf 
jaar krap behuisd, nadat de gemeente de tweede 
school aan een warenhuis verkocht. Daarnaast 
heeft de school een aantal oude gebouwen, die 
dringend aan vernieuwing toe zijn. De zalen van 
het Kristoffelheem zijn sterk verouderd en voldoen 
niet meer aan de hedendaagse energievereisten. 
Daardoor staan zowel de gemeente als de basis- 
school de komende jaren voor zware kosten. 
N-VA-gemeenteraadslid Raf Weltens werkt al  
enkele jaren achter de schermen aan een oplossing 
voor beide problemen. 

Wat houdt die oplossing in?
Door het Kristoffelheem te integreren in de school 
krijgen de kinderen voldoende ruimte en kunnen  
de meest verouderde klassen vervangen worden  
door nieuwe. De school stelt in ruil daarvoor haar 
gebouwen en speelplaats buiten de schooluren ter 
beschikking van verenigingen en de buurt. 

Is dat een goede oplossing?
Zeker. Zowel de gemeenschap als de school krijgen 
op die manier meer faciliteiten voor een optimale 
werking. Omdat de school bijbouwt op een locatie 
buiten de huidige school worden de kosten groten-
deels gesubsidieerd vanuit de Vlaamse gemeenschap. 
De gemeente draagt het overige deel bij voor het 
gebruik door het verenigingsleven en de lokale  
gemeenschap. Beide problemen worden opgelost.  
En de kostprijs ligt voor beide partijen veel lager, 
doordat ze de werken niet afzonderlijk doen. 

Succesvolle eerste editie Buurtbabbels
De Looise N-VA-fractie bewijst andermaal dat constructief oppositie voeren loont. “Wij stelden 
vorig jaar voor om een ‘ronde van de gehuchten te organiseren’. Zo wilden we inwoners de kans 
geven om vragen te stellen en zorgen te uiten aan het gemeentebestuur. Dat werd door iedereen 
positief onthaald”, zegt fractievoorzitter Liesbet Geyskens. Dit voorjaar vond de eerste editie van 
de Buurtbabbels plaats.

Liesbet Geyskens: “We zijn blij dat niet enkel de avond zelf geluisterd werd naar de inwoners. 
Er wordt een integraal verslag van alle avonden gedeeld zowel met de aanwezigen als op de 
gemeentelijke website. Vanuit de N-VA-fractie volgen we op wat er effectief zal gebeuren met 
alle input van de Looienaars.”

Het initiatief werd gesmaakt door de aanwezigen. “Vanuit de N-VA hopen we dat de Buurtbabbels een 
jaarlijkse traditie zullen worden”, besluit fractievoorzitter Geyskens.

Gemeenteraadslid N-VA Ham Raf Weltens vindt een  
oplossing voor het Kristoffelheem en de Zevensprong.

“Als gemeenteraadslid ben ik blij dat dit dossier na jaren voldoende  
ver gevorderd is, zodat we dit kunnen communiceren. Door samen  

te werken, slaan we twee vliegen in een klap. En met een  
maximaal rendement voor onze burgers.”

ham@n-va.be
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Geslaagd bezoek aan het 
Vlaams Parlement 
N-VA Ham en Tessenderlo trokken onlangs naar het Vlaams 
Parlement. Tijdens een boeiende rondleiding gingen de  
aanwezigen op ontdekking in het parlement. Dankzij de  
enthousiaste gids vernamen ze heel wat kleine en grote  
verhalen die het gebouw herbergt. Na de lunch was iedereen  
een en al oor voor de parlementairen en ministers tijdens  
de plenaire zitting. Een geslaagd bezoek!

Verkeersveiligheid
De Hamse N-VA-fractie houdt de vinger aan de pols en voert  
constructief oppositie. Tijdens de gemeenteraad van maart stond 
een punt rond verkeersveilige wegmarkering rond alle Hamse 
scholen op de agenda. Nadat de N-VA-fractie erop gewezen had 
dat sommige voorgestelde zebrapaden onduidelijk zijn en voor 
verwarring zouden zorgen, kregen we de belofte dat men enkel de 
duidelijke versies zou schilderen.

Ondertussen zijn de werken uitgevoerd en heeft de bevoegde  
schepen toch haar eigen zin gedaan. Daardoor is er zelfs een 
zebrapad geschilderd, dat volgens de wegcode niet voldoet. Onze 
fractie stelde daarover de nodige vragen tijdens de gemeenteraad 
van juni. Daardoor zal het zebrapad herdaan worden.

Meerderheid wil kerkenpad in Essenweg verbreden
De meerderheid wil in de Essenweg een kerkenpad verbreden, zodat de achterliggende gronden verkaveld kunnen worden. Dat is 
een cadeau voor de eigenaars van de achterliggende gronden, die plots bouwgrond worden. En de belastingbetaler draait op voor de 
onteigening voor die verbreding. Als N-VA-fractie kunnen wij dat niet laten gebeuren. Wij stellen alles in het werk om het plan tegen 
te houden.

Raf Weltens | Fractievoorzitter N-VA Ham 

Afbraak zonevreemde 
weekendhuisjes voor 
de natuur
Vlaanderen telt heel wat zonevreemde weekendhuisjes. Als minis-
ter van Omgeving probeert Zuhal Demir om die samen met ANB 
(Agentschap voor Natuur en Bos) aan te kopen om ze af te breken. 
Onlangs was Zuhal Demir te gast in Tessenderlo voor de afbraak 
van zo’n weekendhuisje op domein Galgenberg. Zo kan ook dit 
stukje Gerhagen volledig worden teruggegeven aan de natuur. 

Onduidelijk, niet-reglementair zebrapad zorgt
voor verkeersonveiligheid.

De Looise fractie samen met minister Demir 
bij het pas afgebroken weekendhuisje.

www.n-va.be/ham
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


